



Photos are for reference only
圖片只供參考

EXCLUSIVE DINING OFFER FOR HSUHK STAFF AND ALUMNI

To express our gratitude for your support, we are pleased to offer a special dining discount of **20%** on MoMo Café Lunch and Dinner Buffet from now until December 31, 2024.

香港恒生大學員工及校友 尊享餐飲優惠

由即日起至2024年12月31日於MoMo Café享用自助午餐及自助晚餐即可享**八折優惠**！

For reservations, please call MoMo Cafe on **852.3940.8788** and mention your company name to enjoy offer.

如需訂座，請致電 **852.3940.8788** 及提供公司名稱以享優惠。

Terms and conditions 條款及細則：

Prices are subject to 10% service charge (based on original price)

價錢須另加一服務費（以原價計算）

Presenting valid staff ID or alumni card upon arrival is required

入座前需出示有效員工證或校友證

The discount offer cannot be used in conjunction with other promotional terms, discounts, coupons or offers

優惠不可與其他推廣、折扣、優惠同時使用

Black-out dates applied

不適用於指定日期

Courtyard by Marriott Hong Kong Sha Tin reserves the right of final decision on any dispute

如有任何爭議，香港沙田萬怡酒店保留最終決定權

萬怡酒店
COURTYARD[®]
BY MARRIOTT



Courtyard by Marriott®

Hong Kong Sha Tin

香港沙田萬怡酒店

1 On Ping Street, Shatin, N.T., Hong Kong

香港新界沙田安平街 1 號

T 852.3940.8888

F 852.3940.8828

W Marriott.com/HKGST